
 1 

PROTOKÓŁ  Nr XIX/2013 

SESJI  RADY  GMINY  BOĆKI 
z dnia 26 marca  2013 roku 

 
 odbytej w Urzędzie Gminy w Boćkach, pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady 

Gminy Pana Krzysztofa Bazylewskiego. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 10
00 

, a zakończono o godz. 12
25 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 15 

Radni obecni na Sesji: 

 

1. Bazylewski Krzysztof   8. Oliwniak Agnieszka 

2. Derehajło Teresa               9. Piotrowska Krystyna 

3. Góralczyk Eugeniusz             10. Rzepniewski Paweł 

4. Jakimiuk Anatol    11. Roszkowski Tomasz 

5. Jakubowski Karol               12. Radziwił Agnieszka 

6. Lasecka Danuta    13. Tuszewicki Eugeniusz 

7. Korniluk Andrzej                                       14. Wietoszko Wiesława Teresa 

                                                                       15. Zienczuk Leszek 

 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Derehajło Stanisław, Wójt 

2. Charyton Stanisław, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Bazylewski przystąpił  do otwarcia obrad 

Sesji. Stwierdził, że na stan 15 radnych w obradach uczestniczy 15 radnych, obrady są 

prawomocne. Powitał radnych i przybyłych gości. Nadmienił, że porządek dzienny radni 

otrzymali i proponuje wprowadzanie zmiany treści zapisu punktu 9 porządku obrad wyrażenie 

„podjecie uchwały” zastępuje się  „Rozpatrzenie”, ponadto w sprawach różnych zostaną 

podjęte uchwały dotyczące funduszu sołeckiego i zmiany uchwał z ostatniej Sesji 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Zapytał 

czy ktoś ma pytania lub uwagi do porządku. Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie  proponowany porządek, który został przyjęty jednogłośnie: 

 

1. Otwarcie sesji  

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji 

3. Przyjęcie protokołu obrad  XVIII Sesji Rady Gmin 

4. Podjecie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do WPF na 2013 rok 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2013 rok 

6. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2012 roku 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

instytucji kultury za 2012 rok 

8. Podjęcie uchwał w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z 

wodociągu Koszewo, Boćki, Dołubowo, Oleksze, 

9. Rozpatrzenie sprawy ustalenia opłat za odprowadzanie i przyjmowanie ścieków na 

terenie Gminy 

10. Ocena zasobów pomocy społecznej w gminie 

11. Informacja Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał 

Rady 
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12. Sprawy różne 

a) podjęcie uchwały w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 

sołeckiego w 2014 roku, 

b) podjęcie uchwał w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru gminy Boćki 

13. Interpelacje i zapytania radnych 

14. Odpowiedzi Wójta na wnioski i interpelacje 

15. Zamknięcie obrad sesji 
 

Ad pkt 3.  

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że protokół z XVII Sesji był wyłożony do wglądu 

na 7 dni przed Sesją i do czasu otwarcia niniejszej Sesji,  zapytał czy są  jakieś uwagi lub 

pytania. Pani Krystyna Piotrowska prosiła o wyjaśnienie w zmianach do budżetu czego 

dotyczą przyznane środki na rehabilitację. Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik Gminy i Pan 

Wójt. Jest projekt na utworzenie gabinetu sportowo-rehabilitacyjnego, na którym zatrudnia 

się na pół etatu pracownika i czeka się na pieniądze na wyposażenie gabinetu. Gminę będzie 

kosztowało 1/12 wynagrodzenia reszta finansowana z projektu. Gabinet ma działać na 

zasadach podobnie jak w Bielsku Podlaskim „Szansa”. Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie  przyjęcie protokołu z obrad XVII Sesji Rady Gminy 

„za” – oddano 15 głosów /przyjęto jednogłośnie/ . 

Ad pkt 4 i 5 

Projekty uchwał szczegółowo omówiła Pani Skarbnik Gminy. 

W dyskusji nad projektami uchwał głos zabrał Pan Tomasz Roszkowski, powiedział że w 

roku ubiegłym Radni nie wyrazili zgody na udzielenie wsparcia finansowego dla Policji w 

tym roku on również jest przeciw i nie wyraża zgody na przekazanie 5 tys zł dla policji.  

Uzasadniał to tym, ze mieszkańcy skarżą się do radnego na nieprawidłową działalność Policji, 

przyjeżdżają i  piszą mandaty mieszkańcom gminy za błahe wykroczenia np. za przejście 

przez ulicę nie po pasach, za jazdę ciągnikiem z mleczarni itp., a nie widzą wykroczeń dużych 

np. tych pędzących TIR-ów. 

Pan Wójt powiedział, że po skargach mieszkańców rozmawiał z Policją na ten temat, do 

Policji wpływały skargi od przejeżdżających kierowców, że ludzie wychodząc z kościoła nie 

idą przez oznaczone przejście dla pieszych, tylko prosto przez ulicę nie zważając na 

nadjeżdżające samochody. Przyznane pieniądze mają być nie dla Policji ogólnie, tylko na 

określony cel, na zakup komputera dla Dzielnicowego. Dzielnicowy ma przydzielony teren 

dwóch gmin Orli i Bociek. Jeździ samochodem po terenie całej gminy, a w środy od godz. 8-

mej przyjmuje interesantów w Urzędzie Gminy. Pan Wójt prosił radnych, żeby podjęli 

decyzję czy udzielają wsparcia finansowego dla Policji z przeznaczeniem na potrzeby 

Dzielnicowego Gminy, w porozumieniu zamieści się klauzulę, o rozliczeniu się z 

przyznanych środków. 

Przewodniczący Rady Gminy przegłosował wniosek: 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych „za” – oddano 8 głosów, „przeciw” – 6 głosów, 

„wstrzymał się’ – jeden głos 

Wobec powyższego głosowania, większością głosów zdecydowano przyznać kwotę 5 tys zł 

na potrzeby Policji. 

Przewodniczący zapytał, czy jeszcze są zapytania do wprowadzanych zmian w WF i w 

budżecie gmiy na 2013 rok. Więcej pytań nie zgłoszono. Przewodniczący przystąpił do 

głosowania projektów uchwał: 

Uchwała Nr XIX/124/13 Rady Gminy Boćki z dnia 26 marca 2013 roku w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2013 – 2016 wraz z prognozą kwoty 

długu spłat zobowiązań na lata 2013 – 2018 
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- podjęta większością głosów „za” – oddano 13 głosów;  „przeciw” – 0;  „wstrzymał się” - 1  

Uchwała Nr XIX/125/13 Rady Gminy Boćki z dnia 26 marca 2013 roku w sprawie zmian w 

budżecie gminy na rok 2013 

- podjęta większością głosów, „za” – oddano 12 głosów: „przeciw” – 3; „wstrzymał się” – 0. 

Ad pkt 6 

Pan Wójt powiedział, że radni są w posiadaniu sprawozdania na piśmie i z treścią są 

zapoznani, prosił o zadawanie pytań dotyczących jego wykonania. 

Radni zadawali pytania, a Pan Wójt udzielał odpowiedzi. 

Pani Krystyna Piotrkowska zapytała co to jest za zapis na stronie 44 załącznika Nr 7 

dodatkowe wynagrodzenie oraz wynagrodzenie z umowy cywilno prawnej za utrzymanie w 

czystości parków i przyległych ulic, po co dodatkowo na zlecenie zatrudniamy i płacimy, 

jeżeli mamy tylu pracowników zatrudnionych z Urzędu Pracy. 

Pan Wójt odpowiedział, że dodatkowe wynagrodzenie to jest tzw. trzynastka, a umowy 

cywilno prawne to  były robione miotły do zamiatania ulic i placów. Budżet na nowy rok 

sporządza się w listopadzie roku poprzedniego i wtedy jeszcze nie wiadomo, czy będzie 

możliwość pozyskania i zatrudnienia pracowników robót publicznych, dlatego też planuje się 

i zabezpiecza środki na zatrudnienie. W przypadku pozyskania pracowników z Urzędu Pracy, 

pieniądze te pozostaną w budżecie nie wykorzystane. Jednak nie zawsze i nie wszyscy 

pracownicy z Urzędu Pracy mogą wykonywać wszystkie fizyczne prace, zazwyczaj to są 

osoby niezbyt zdolne i posiadające  przeciwwskazania lekarskie. Zatrudnia się ich dlatego, 

żeby nie płacić zapomóg. 

Zienczuk Leszek zapytał na co wydatkowano 27 tys zł na montaż lamp oświetleniowych.  

Pan Wójt odpowiedział, że to były załatwiane wnioski mieszkańców w sprawie zwiększenia 

lamp oświetleniowych na ulicach. To koszt słupów, lamp, montażu itd. 

Pan Rzepniewski Paweł, zwrócił uwagę na duży wydatek na odłów psów. 

Pan Wójt powiedział, że to mieszkańcy zgłaszają wnioski i proszą o odłowienie bezpańskich 

psów, ponieważ zagrażają mieszkańcom. Pan Sekretarz powiedział, ze w roku bieżącym do 

lutego odłowiono już 12 szt psów po 1500 zł i dalej są zagrożenia i zgłoszenia, a to dopiero 

początek roku, nie wiadomo jaki będzie koszt w tym roku, na pewno wiadomo że większy. 

Pani Krystyna Piotrowska zapytała o wydatek 10 tys zł na kulturę fizyczną (strona 45 

załącznika nr 7) kto te pieniądze wziął i co za to zrobił. Ponieważ Pana Łukaszewicza nikt na 

Orliku nie widział i nic nie robił, a przy ogrodzeniu chwasty były równe z siatką. 

Pan Wójt odpowiedział, że w roku ubiegłym Orlika nadzorował Pan Łukaszewicz, a w roku 

bieżącym jest dwóch chłopców Łukaszewicz i Jakubowski. 

Więcej pytań nie zadano. 

Ad pkt 7 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji 

kultury za 2012 rok zreferowała Pani Skarbnik Gminy. Sprawozdanie finansowe Gminnego 

Ośrodka Kultury  i sprawozdanie finansowe Gminnej Biblioteki Publicznej składa się z 

bilansu sporządzonego na dzień 31 grudnia 2012 roku, rachunku zysku i strat oraz z 

informacji dodatkowej. Instytucje kultury nie osiadały zobowiązań wobec dostawców 

towarów i usług, Zakładu Ubezpieczeń Społecznych i Urzędu Skarbowego oraz nie udzielały 

poręczeń i gwarancji bankowych. Stan środków obrotowych na koniec roku w Gminnym 

Ośrodku Kultury wynosił 6 386,16 zł był to węgiel opałowy, zaś w Gminnej Bibliotece stan 

środków stanowił kwotę zero. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący odczytał 

projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała Nr XIX/126/13 Rady Gminy Boćki z dnia 26 marca 2013 roku w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego instytucji kultury za 2012 rok 

Podjęta jednogłośnie za – oddano 15 głosów. 
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Ad pkt 8 

Pan Wójt poinformował że Wodociągi Podlaskie wystąpiły z wnioskiem o utrzymanie ceny 

wody na poziomie roku ubiegłego. 

Pan Rzepniewski Paweł nadmienił, że na posiedzeniu komisji Skarbnik mówiła, że jest duży 

ubytek kradzież wody, 40% w Boćkach i 24% w Koszewie, gmina dopłaca do wody. 

Proponował założyć plomby na hydranty i na liczniki ponieważ ludzie nie maja plomb i biorą 

wodę poza licznikiem, proponował  również podnieść cenę wody, żeby gmina nie dopłacała, 

bo nie jest żadną charytatywną instytucją. 

Zienczuk Leszek mówił, że w Andryjankach w Domu Nauczyciela lokatorzy za wodę nie są 

obciążani, mają za darmo.  

Pan Wójt powiedział, że w roku ubiegłym w Boćkach była duża awaria i płukano całą linię 

wodociągową, stąd są  tak duże ubytki wody. 

Więcej uwag radni nie zgłosili. 

Przewodniczący odczytywał kolejno projekty uchwał i poddawał pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIX/127/13 Rady Gminy Boćki z dnia 26 marca 2013 roku w sprawie 

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z wodociągów „Boćki”, „Oleksze” i 

„Dołubowo” 

Podjęta jednogłośnie „za” oddano 15 głosów 

 

Uchwała Nr XIX/128/13 Rady Gminy Boćki z dnia 26 marca 2013 roku w sprawie 

zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę z wodociągu „Koszewo”. 

Podjęta jednogłośnie „za” oddano 15 głosów 

 

Ad pkt 9 – ścieki 

Pan Wójt zapytał, jaką radni maja propozycję co do ceny wysokości opłaty za ścieki i jaki ma 

przygotować projekt uchwały. 

Przewodniczący zaproponował cenę 4 zł netto za 1 m
3 
przyjętych ścieków i poddał pod 

głosowanie: 

„za” – oddano 10 głosów 

W związku z przeprowadzonym głosowaniem na stan 15 radnych biorących udział w 

głosowaniu za ceną 1m
3 

 ścieków w kwocie 4 zł netto oddano 10 głosów, na taką stawkę 

przygotować projekt uchwały na następną Sesję Rady Gminy. 

Ad pkt 10 

Ocenę zasobów pomocy społecznej w gminie zreferowała Pani Tołoczko Barbara Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

( Ocena zasobów w załączeniu do protokołu). 

Ad pkt 11 

Wójt zdał relację z działalności w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał Rady. 

Powiedział że właśnie dziś trzeba będzie uchylić uchwały, dotyczące przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru gminy 

Boćki, a podjąć drugie, ponieważ ulegają zmianie granice obszarów usytuowania wiatraków. 

Na tamtych mapkach obszar budowy był zaznaczony kołem, teraz linia prostą. 

Ad pkt 12 

Pan Przewodniczący powiedział, że przygotowano projekt uchwały na nie tworzenie funduszu 

sołeckiego w roku 2014. Zapytał czy radni mają inne propozycje lub pytania. Pytań nie 

zgłoszono. Przewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr XIX/129/13 Rady Gminy Boćki z dnia 26 marca 2013 roku w sprawie nie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2014 roku 
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Podjęta jednogłośnie „za” – oddano 15 głosów 

 

Głos zabrał Pan Kolejkowicz  Mirosław powiedział, że w załącznikach do uchwał podjętych 

na poprzedniej Sesji a dotyczących przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru gminy Boćki położonego w obrębie 

gruntów wsi niewłaściwie określono granice terenu dla którego zostanie opracowany plan. Na 

mapie obszar zaznaczono w formie koła, a trzeba zaznaczyć linią prostą. Dlatego też 

dokonano poprawek i przygotowano nowe projekty uchwał, a poprzednie uchyla się. Na 

terenie gminy przewidziano budowę 25 szt wiatraków. Budowa wiatraków rozpocznie się za 

kilka lat, ponieważ samo opracowanie planu przestrzennego potrwa około 1,5 roku, później 

inne przygotowania formalno prawne. 

 

Uchwała Nr XIX/130/13 Rady Gminy Boćki z dnia 26 marca 2013 roku w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obszaru gminy Boćki położonego w obrębie gruntów wsi: Boćki, Dziecinne i Dubno 

Podjęta większością głosów: „za” oddano 14 głosów, „przeciw”-0, „wstrzymał się” -1 głos. 

 

Uchwała Nr XIX/131/13 Rady Gminy Boćki z dnia 26 marca 2013 roku w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obszaru gminy Boćki położonego w obrębie gruntów wsi: Boćki. Dziecinne, Dubno, 

Krasna Wieś i Nurzec 

Podjęta większością głosów: „za” oddano 14 głosów, „przeciw”-0, „wstrzymał się” -1 głos. 

 

Uchwała Nr XIX/132/13 Rady Gminy Boćki z dnia 26 marca 2013 roku w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obszaru gminy Boćki położonego w obrębie gruntów wsi: Boćki, Olszewo, Wierceń, 

Hawryłki i Starowieś 

Podjęta większością głosów: „za” oddano 14 głosów, „przeciw”-0, „wstrzymał się” -1 głos. 

 

Uchwała Nr XIX/133/13 Rady Gminy Boćki z dnia 26 marca 2013 roku w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obszaru gminy Boćki położonego w obrębie gruntów wsi: Boćki 

Podjęta większością głosów: „za” oddano 14 głosów, „przeciw”-0, „wstrzymał się” -1 głos. 

 

Ad pkt 13 i 14 

1. Pani Derehajło Teresa zapytała, czy kosze na śmieci to mieszkańcy otrzymają za darmo, 

czy muszą kupować. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Magdalena Wojdakowska, że koszy na śmieci nie należy kupować, 

będą dostarczone przez firmę obsługującą. 

Ad pkt 15 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący Rady Gminy złożył życzenia z racji 

zbliżających się Świąt Wielkanocnych i zamknął obrady Sesji. 

Protokołował: 

Helena Kłosińska 

Przewodniczący Rady Gminy 

Krzysztof Bazylewski 

 


